
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 30. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 377
Finder ministeren det hensigtsmæssigt, at myndighederne ikke straks efter
dommen, som omtales i artiklen ”Ægtepar fik bøder for 300.000 kr. for vanrøgt
af dyr” i Jyllands-Posten den 25. januar 2018 (https://jyllands-posten.dk/
indland/politiretsvaesen/ECE10240915/aegtepar-fik-boeder-for-300000-kr-for-
vanroegt-af-dyr/), fjerner de dømtes dyr, men i stedet overlader afviklingen af
dyrene til parret på trods af, at de dømmes til ikke at må beskæftige sig med
dyr i de næste fem år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Due (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Due@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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